
U s n e s e n í    č.  23 

Rady Astronomického ústavu AV ČR, v. v. i., ze dne 17. 9. 2010 
 

 
1. Rada schválila hlasováním per rollam ukončeným 21. 6. 2010 proplacení provizní odměny 

zpracovateli žádosti projektu "Návštěvnické centrum ESO a ESA“, firmě RPA, ve výši 
1% z obdržených finančních prostředků na projekt, a to i v případě, přesáhne-li tato částka 
500 tis. Kč. 
 

2. Rada nadále podporuje záměr spolupráce na  Dánském dalekohledu  1,54 m  na  La  Silla 
a pověřuje ředitele ústavu vyjasněním právních problémů před podpisem smlouvy s Niels 
Bohr Institute a přímým jednáním včetně zorganizování schůzky všech zainteresovaných 
stran. Jako vhodnou variantu uspořádání poměrů po rekonstrukci řídícího systému 
financované ústavem Rada považuje buď majetkový podíl ústavu na dalekohledu nebo 
ponechání řídícího systému v majetku ústavu. 
 

3. Rada odmítla návrh J. Kubáta na zamítnutí projektu Návštěvnické centrum ESO/ESA 
v Ondřejově. Rada nicméně upozorňuje na finanční riziko financování provozu centra ze 
strany ústavu a zdůrazňuje nutnost vzít v případě schválení projektu řídícím orgánem 
(MŠMT) v procesu negociace toto riziko zodpovědně v úvahu. Rada žádá předložení 
finální smlouvy před jejím podpisem ke schválení. 
 

4. Rada schválila složení atestační komise pro rok 2010: Doc. RNDr. Petr Heinzel, DrSc., 
RNDr. Jiří Borovička, CSc., RNDr. František Fárník, CSc., RNDR. Pavel Spurný, CSc., 
Prof. RNDr. Jan Palouš, DrSc., RNDr. Jiří Kubát, CSc., Doc. RNDr. Vladimír Karas, 
DrSc., RNDr. Aleš Kučera, CSc., Doc. RNDr. Marek Wolf, CSc., Prof. RNDr. Jiří 
Horáček, DrSc., Prof. RNDr. Zdeněk Stuchlík, DrSc. Pravidla atestací zůstávají 
nezměněna.  
 

5. Rada žádá o informaci, kdy se počítá s navrácením částky 305 000 Kč, která byla čerpána 
z rezervního fondu v roce 2008 na úhradu ztráty v bytovém hospodářství. 
 

6. Rada vzala na vědomí žádost o prodloužení Centra teoretické astrofyziky na rok 2011. 
 

7. Rada vzala na vědomí společný projekt AV ČR – DAAD SRN "Nový rentgenový teleskop 
pro malou astronomickou družici: vědecké aspekty" (R. Hudec).  
 

8. Rada vzala na vědomí společný projekt AV ČR – C.S.I.C. Španělsko "Vývoj 
astronomických robotických systémů a programů na analýzu dat, vědecký výzkum gama 
záblesků“ (R. Hudec).  

 
  
Zapsal: P. Suchan 
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